
CONSlLlUL GENERAL AL MUNlClPlULUl BUCURESTI 

PROCESUL - VERBAL 
Tncheiat in gedinta extraordinar2 a 

Cnnsilir ~ l r  ti General a1 hlll~nicinillll Ji Rlrcl~resti 

dir, dat? <e ? 4 .? 2 2EE, ~ s ! s  ? E,3C 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill din cladirea Primariei 
Municipiului Bucuregti, la care au participat 49 din cei 55 de consilieri 
municipali. 

I 
La gedinta au participat urrnstorii: domnul primar general Adrieanl 

Videanu, doarnna Cristina Corut subprefect al Institutiei Prefectului / 
Municipiului Bucuregti, dornnul Dumitru Stsnescu, secretar general al 
Municipiului Bucuregti. 

Au fost invitati sa participe urmiitorii: directorii aparatului propriu al 
Primariei Municipiului Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub' 
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuregti, presa gi televiziunea. 

La gedintg au fost absenti urmgtorii: Galetuge S, lovici V, Purcgrea S, 
Radu M, Robe P, Tudorache D. 

DLsecretar general al Mur~icipiului Bucuresti, Dumitru Stanescu 
Domnule primar genera1,Doamnelor gi domnilor consilieri generali, 

stimati invitati, vS spun pentru ultima data din aceasta posturii bung ziua gi 
bine ati venit la lucrarile Consiliului General de astgzi. 

Vreau s3 vii spun cateva cuvinte. Am zis cg vii spun penntru ultima data 
buna ziua din aceasta posturii, pentru c3, incepand de m&ine raporturile mele 
de serviciu cu Primgria Capitalei inceteaza. Motive medicale m-au determinat 
sa solicit gi sa mi se aprobe incetarea raporturilor de serviciu prin acord,: 

I 

psrfilor. Deci, motive medicale. Este vorba de afectiuni hepatice, nervi 9.a.m.d. ' 
Vreau s i  va spun ca sunt m&ndru cS am lucrat in  Primaria Capitalei gi ca v-am, 
cunoscut gi am colaborat pentru Tndeplinirea sarcinilor Primariei. Tin sa v2' 
multumesc pentru sprijinul acordat gi pentru efortul depus de a ma accepta gi' 
de a ma suporta i n  aceasta functie atatia ani de zile. Altfel spus, resursele s- 
au terminat, am inteles lucrul acesta gi ne vedem de sanstate gi de celelalte 
actkitsti. Vg multumesc gi va urez sanstate gi succes gi va doresc sarbatori 
fericite! 

Va informez cii i n  sala sunt prezenti 41 de consilieri generali, deci sunt 
indeplinite conditiile de legalitate pentru desfagurarea lucrarilor gedintei.' 
Pentru inceput v3 informez cB a fost redactat procesul verbal al gedintei 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti din dat 
verificat, afigat pe site-ul Primariei. Vi-l supun spre 



Dl.consilier AdTr Victor 
In procesul verbal este o gregeala. Eu cand am facut intrerpelarea, 

referitor la primul punct pe ordinea de zi, referitor la schimbul de terenuri din1 
Giurgiului am spus aga: 53.000 ROL, nu RON, pentru ca altfel nu avea sens , 
interventia mea din consiliu si 2 dnua era referitnr I;, Casa Onrea SOSTP r,3nr11 
zm spys ZSa: bjreztjz 21 !ncpecti~ $ Czntrc! ~2 ~!erifice dzss scystrustIi!s 

1 I 

facute la Casa ~ u c u ;  sunt abuzive. Ateta tot. Pentru c8 acolo vine: punct sunt 
abuzive. Nu are nici un inteles. V3 rog frumos. Asta e tot. 

DLsecretar general al municipiului Bucuresti Dumitru Stanescu 
Secretariatul va tine cont de completarea dvs. gi se va modifica procesul 

verbal. 

Cine este pentru aprobarea procesului verbal al gedintei din 07.12.2006? 
- 37 voturi, abtineri? - 3 voturi, Tmpotriva? - 0 voturi. I 

Va rog sa-mi permiteti sa fac citeva informari. Va aducem la cunogtinta; 
ca Tn anexa la Hotararea CGMB nr.22512006, la poz.2 conducta termoficare 
UMEB la numarul de inventar a fost specificat din eroare 92 in loc de 29.Deci 
este o eroare materiala, va rugam sa permiteti Secretarului General Tnpreuna 
cu pregedintele de gedinta sa faca corectura respectiva. I 

Inca o note de informare: Uniunea Teatrala din Romania UNITER a /  
formulat plangere prealabila, solicitand a~iularea Hotararii CGMB nr. 15212006,' 
privind a'tribuirea denumirii de Strada Orlando gi prezinta csteva motive., 
Solicits, repet anularea hotaririi respective. De asemenea va fi analizata de' 
CGMB in comisia de cultura gi vi se va prezenta un punct de vedere. 

I 

Si Tnca o nota de informare: doamna Belu Maria domiciliata in  
~os.0rhideelor' 52 gi doamna Enache Aneta au formulat plangere prealabila 
impotriva Hotararii nr.15912006 privind aprobarea PUZ-ului pasaj denivelat 
suprateran Basarab gi Hotariirea nr. 16012006 privind declararea de utilitate 
publica a lucrarii de interes local pasaj denivelat superior Basarab. Tn opinia 
dumnealor, hotirlrile au fost adoptate fara respectarea prevederilor legale in, 
materie gi solicits CGMB abrogarea acestora. La fell vor fi analizate gi se va 
formula un punct de vedere. Va mul~umesc, dau cuvBntul doamnei pregedinte 
de gedinta pentru conducerea lucrarilor gedintei. I 

, 
Dna.presedinte Roxana Cosma I 

Va mul!umesc domnule secretar general. Stimati colegi trecem la 

ordinea de zi de astazi. Dau cuv5ntul domnului primar general daci areli 
amendamente de facut referitor la ordinea de zi. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Mu ltumesc doamna pregedinte. Stimati colegi v- 

ordinea de zi sa scoatem punctele: 
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6.Proiect de hotirare ~r iv ind concesionarea. f3ra licitatie pl-lblic3. a unui 
teren apaflinlnd domeniului privat al municipiului Bucuregti, in suprafata de 
137 m.p., situat adiacent imobilului din Str. Docentilor nr.1, sector 1, pentru 
realizarea extinderii unui imobil de locuinte 
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sector 1, in  suprafati de 145 m.p., pentru realizarea extinderii unei clsdiri cu 
destinatia de locuintii 

11 .Proiect de hotsrlre privind concesionarea, prin licitatie publica, a unui 
teren apaflinlnd domeniului privat al municipiului Bucuregti, situat in  Str. 
Vasile Gherghel nr.55 (lotul 2), sector I, in suprafats de 444,28 m.p., pentru 
realizarea unui imobil cu destinatia de locuinte 

V i  multuniesc mult. 

Dl.consilier Stan Ion 
Avlnd in  vedere ca este o gedints extraordinars, mi se pare aberant s3 

primim cu 5 minute inainte aceste materiale s i  gi votim, votsm in  
necunogtints de cauzs; nu am apucat s3 ne uitsm pe ele. Deci, i n c i  o dats, 
nu e normal. Am un amendament: s i  se respecte procedurile gedintelor 
doamna pregedinte. in  sensul, sB intrsm in  posesia materialelor cu 5 zile 
inainte de gedinte, s i  afiga,(i la avizier ordinea de zi $i proiectele. E acelagi 
lucru ... ..ordine de zi suplimentars etc. Credeti ca are cineva timp ss parcurgs 
aceste materiale inainte cu 5 minute de inceperea gedintei. 

DI.consilier Tinase Antonel 
Buns ziua, onorat prezidiu, stimati colegi, in urma dezbaterilor care au 

avut loc azi la comisii, cer introducerea pe ordinea de zi suplimentari a 
urmitoarelor proiecte: 

1.Proiect de hotsrlre privind concesionarea prin licitatie publics a unui 
teren apacinlnd domer~iului public al rr~unicipiului Bucuregti situat 'in 
str.Segarcea nr. I , Druml-ll Taberei, sector 6, sector 1 in suprafats de 390 m.p. 
pentru realizarea unei constructii cu destinatia de spatiu comercial gi prestsri 
servicii 

2.Proiect de hotir lre privind aprobarea PUZ-ului Sos.Giurgiului Drumul 
Bercenarilor sector 4 

3.Proiect de hotsrlre privind aprobarea PUZ-ului Calea 13 Septembrie 
nr.231-233, sector 5 

4. Proiect de hotir ire privind transrr~iterea terenului in suprafats de 200 
m.p. situat in  str.Steaua Rogie nr.5, apacinlnd domeniului privat al 
municipiului Bucuregti, in  administrarea consiliului Local 
scopul realizarii unei sectii a Polia[iei Comunitare sector 2 

5.Proiect de hotir ire privind aprobarea participsrii 
Asistentg Socials a Municipiului Bucuregti 
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pentru derularea proiectului ,.ASK-IT@BUCHARESTn la nivelul municipiului 
Bucure5ti 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Da~tin ei 01 8 PI I nrnia~tt # I  ~ q r a  9 fnet 5 w n n 1  IC ~i & n A t  1 1  traer I+ Tn cr\a+S m? 
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refer la building-ul de Ilnga Catedrala romano-catolica. Dupa cum gtiti acest 
caz a ajuns sa fie reclamat gi la Uniunea Europeana. Cred ca este cazul daca 
inca nu v-ati hotarlt sa reflectati gi sg revenim asupra acestei decizii. Vreau 
sa-i informez gi pe consilierii PSD c5 anul trecut dumnealor au votat acest 
proiect. Deci, sunt i n  greheala. Trebuie sa verifice procesul verbal gi sa vada 
ca au fost de acord. Este o gregeala. Va rog sa ne asumam cu totii aceasta 
responsabilitate gi sa se revina asupra deciziei respective. Va multumesc. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Este o rugine ceea ce susliine colegul nostru ca noi am fi votat un PUZ 

de asemenea dimensiuni i n  centrul oragului Bucuregti. Va rog mult de tot sa 
va retrageti cuvintele. 

DI.consilier Stan Ion 
Aga cum am facut-o gi data trecuts, noi nu am votat hi am avut gi o luare 

de pozitie atunci gi am spus ca nu este normal. 0 cladire cu 20 de etaje Iiinga 
catedrala catolicii, pe de o parte. La gedinta de data trecuta v-am spus ca 
puteti s i  confruntati stenogramele gi procesele verbale, noi ne-am opus gi ne 
opunem gi acum. Ati votat-o domnilor de la PNL-PD suportalj consecintele 
pentru ca acea hotarsre igi produce. efectele gi o sa vedeti ce belele aveti 
dupa scandalul interna8kional care I-ati facut hi cu cel care s-a apucat sa 
construiasca. Deci o sa v i  suportati consecintele. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Acest PUZ a fost pe o lists de PUZ-uri 9i a fost votat de toti consilierii 

PSD.RugBmintea este sg va dati acordul aga cum sustine!i ca vi I-ati dat 
rlndul trecut. 

D-na. pre~edinte Roxana Cosma 
DI.Baleanu sa nu prelungim dialogul. Nu v-am refuzat cuvlntul, va 

multumim am consemnat gi o supun la vot. 
Cine este pentru propunerea domnului primar general de a scoate 

punctele 6, 10 gi 11 de pe ordinea de zi?- majoritate de votmri. 
Aceasta propunere a fost aprobata. 
Trecem la propunerea domnului consilier Antonel Ta 

a proiectelor de hotarsri. Cine este pentru?- 30 voturi im  
abtineri? - 7 voturi 

4 



Aceste ~roiecte au fost introduse pe ordinea de zi de astgzi. 
Cine este pentru introducerea pe ordinea de zi a propunerii domnului 

Bgleanu? - 13 voturi, Tmpotrivi? - I I voturi, abtineri ? - 18 voturi. 
Aceastg propunere nu a fost aprobatg. 
pino r ? n n * r r r  A rrla ~i I I -nrrrhrr+p9 
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Ordinea de zi a fost votatg. 

Trecem la Proiect de hotariire privind acordarea unui spor de 10% 
din salariul de baza salariatilor Administratiei Lacuri, Parcuri gi 
Agrement Bucuregti care igi desfagoara activitatea in conditii nedorite 

Cine este pentru? - 35 voturi, abtineri? - 6 voturi (Stan I, Berbecaru A, 
Cimpurean M, Botezatu El Mirggescu N, Goncea L) , impotrivg? - 0 voturi. 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind transmiterea unui teren In 
administrarea Administratiei Gradina Zoologica in scopul realizarii unui 
Parc Zoologic 

Dl.consilier Stan Ion 
Doamna pregedinte, in  ultima perioadg avem aga o tendinta sa venim cu 

materiale pe care nu le putem parcurge nici d a d  am fi genii. Sunteti vre-unul 
din dvs. in  mgsura sa votati pe nigte materiale pe care le-am primit abia 
astgzi? Mg Tndoiesc. 

Ce este cu Grgdina Zoologica? Se desfiinteazg actuala Gradin5 
Zoologic3? 

Dna.pre~edinte Roxana Cosma 
Nu. 

Dl.consilier Stan Ion 
Cine trebuie s3 ia terenul acela de acolo? Se duce Gridina Zoologic2 i n  

Giulegti SIrbi la marginea Bucuregtiului gi zona care este traditionalg a 
Grgdinii Zoologice o preggtim pentru ,,dedicatiiV? Grupul PSD va fi impotriva 
acestui proiect. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Ag vrea s3 informez pentru cg probabil nu sunteti in  cunogtinti de 

cauza, c2 Asociatia Grsdinilor Zoologice din Ur~iunea Eur 
consultat2 in leggturg CIA acest proiect gi nu gtiu dacg gtiti 
vedere s3 inchidem chiar qi aceastg Griidinii Zoologicii 
datoritg faptului cg nu suntem aliniati normelor europene cu 
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Zoologice. Nu qtiu dace +titi cB Romania are interdictie de a mai im~or ta  
animale pentru Gradina Zoologica, tocmai din aceasta cauz3. Noi am vrea s3 
gtim din ce fonduri se va finanta aceasta Gradina Zoologica fiindca e vorba de 
sute de n-~ilioane de EURO, fiindca vom fi obligati s3 o facem la r~ivelul Uniunii 
FI lrnnnnn Act2 'incnarnn3 cs ~ c i n ~  1r5t-n gn im9 Ia In r  o v p ~ +  9rorrIr !I Tm 
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animal, trebuie sa plantam copaci, sa cream lacuri artificiale 9.a.m.d. Este 
foarte ugor s5 spunem cB mutam Grsdina Zoologici. Am vrea sB gtim in t l i  de 
unde banii pentru aceasta Grading Zoologica, i n  conditiile i n  care probabil, 
gtim foarte bine Bucure~tiul are nevoie de multe alte investitii i n  afara unei 
Gradini Zoologice. Deci, cine d5 banii pentru Gradina Zoologica gi ce se 
intampla cu actuala Grading Zoologica pe care probabil va trebui sa o 
Tnchidem pan3 la sfirgitul anului? 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Stimati colegi, aga cum a spus domnul consilier general Petrovici, 

Gradina Zoologica pe care Bucuregtiul o are acum nu functioneazs i n  conditii 
privind exigentele i n  materie impuse de Ur~iunea Europeans. De aceea, sigur 
c3 va trebui sii gindim, nu se poate ca o Capitala cum este gi Bucuregtiul SZI 
nu gsndeasca perspectiva infiintarii unei noi Gradini Zoologice ca s3 se ling 
cont de toate aceste constriingeri care sunt i n  momentul de fata. De aceea, 
am cerut doamnei director de la Gradina Zoologicii impreuna cu domnul 
viceprimar Murgeanu s5 facii un studiu privind posibilitatea de a infiinta o 
Gradin3 Zoologic3 care s% corespund3 acestor exigente gi cu permisiunea 
dvs. ag ruga-o pe doamna director s2 ne dea csteva detalii. Ceea ce va rog sii 
retineti este ca aproband astgzi acest proiect de hotSr3t-e a CGMB nu 
aprobsm investitia ci demararea studiilor pentru realizarea unei Griidini 
Zoologice care s5 corespund3. VZI multumesc. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Sunt in  salii doi niembrii ai Pro Democratia care la irttrare m-au intrebat 

daca gtiu ceva de Legea 52. Doamna pregedinte dvs gtiti ceva de Legea 52, 
legea transparentei decizionale?Ati postat aceste proiecte pe site? Ati mers 
catre popula,[ie sii discutati aceste proiecte?Nu ati fost. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Dna. director vS rog sa va sustineti proiectul 

Dna.director Anca Oprea - Grsdina Zooloqica 
Bun3 ziua. Numele meu este Anca Oprea sunt dir 

Zoologice Bucuregti. Dati-mi voie s2 VZI spun 
momentul de fata functioneazi gi are toate avizele coresp 
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de la Ministerul Mediului. Este adevarat c2 Grgdina Zoologica nu corespl-r nde 
anumitor standarde referitoare la suprafetele care sunt acordate pentru toate 
speciile pe care le detinem. ~ o c m a i  din aceasta cauza am incercat sa 
extindem suprafetele pentru unele dintre specii renuntlnd la altele. Pe de alta 
nadn n leoiclatie ra re  nc+a armnni.;ra+3 rr 1 laniclatia l [nil ~ n i i  CI lrnnono para c; 
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cauza am incercat sa gssim o suprafafa corespunzatoare aceasta 
reprezentlnd minim 40 de hectare cum sunt in  alte parcuri din tarile din 
Uniunea Europeana gi i n  urma discutiilor pe care le-am avut cu domnul primar 
gi cu domnul vicepi-imar am ajuns la aceasta concluzie de a incerca s2 gssim 
cstre sectoare suprafata corespunziitoare. V3 rog s5 tineti cont de faptul ca 
aceasta suprafat3 este a municipalit3tii1 dup3 cum gtiti s-a mers gi pe ideea 
unui teren in  comuna Chiajna, dar acela trebuia cump2rat de cHtre 
municipalitate gi avand i n  vedere c3 aceasts suprafafa nu este nevoie s3 fie 
cump5rat3, o sa incercsm sii facem o Gradin3 Zoologic3 corespunzatoare pe 
aceasta suprafats. intr-adevsr, i n  momentul acesta nu se gtie care vor fi 
costurile care vor presupune realizarea parcului zoologic, dar ce pot s3 v5 
spun este c5 discutiile pe care le-am avut cu Uniunea Europeana respectiv cu 
Asociae[ia Europeans a Gradinilor Zoologice gi Acvariilor au condus la ideea 
ca, in momentul in  care vom gti suprafata efectivs dangii vor veni ~i vor 
monitoriza realizarea acestui proiect. 

Dl. consilier Petrovici Octavian 
Nu ati inteles ce am spus. Nu am spus c l  nu aveti avizele din tar& Eu 

am spus c5 Asociatia European3 a cerut desfiintarea Grsdinii Zoologice, intrati 
pe site gi o sa vedeti c3 RomBnia este trecuts la tsrile care nu indeplinesc 
conditiile europene. Eu asta am spus, nu am spus cB nu este necesar sa 
facem o grgding zoologic8. Am intrebat cine dB acegti bani gi dace dvs. nu gtiti 
care sunt investitiile vZi spun eu. Este vorba de sute de milioane de EURO. S3 
aduceti o grading de 40 de hectare la standarde europene.. . .Nu va uitati aga 
don-~nule primar pentru c3 este vorba de sute de milioane de EURO. Eu am 
intrat pe site gi am vszut cat a costat o Gradin3 Zoologic2 din Olanda, de 
exemplu. 150 niilioane de EURO a costat. Poate nu gtiti, dar trebuie facut 
arealul exact cum traiegte animalul. Sa faceti lacuri artificiale, s3 faceti 
copticei. 

Dl. primar qeneral Adriean Videanu 
Domnule consilier general, vH cooptam in  corpul de specialigti care sa 

lucreze la proiect. 

Dl.consilier Stan Ion 
in primul rand nu suntem lamuriti : unde va fi ace 

comuna Chiajna nu are treab3 cu Bucuregtiul. Dlnsa a 
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se achizitioneze un teren i n  comuna Chiajna. V-am ascultat cu atentie si chiar 
mi-a f icut placere. Domnule primar, dacii ma ascultati ... .Unde va fi acest 
teren doamna director, unde I-ati identificat? 

nna directnr A n r a  n n r ~ = r  
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Dl.consilier Stan Ion 
40 hectare? Ne apropiem foarte mult de Chiajna, de Rogu de Lunguletu, 

unde se pun cartofi. Dace aveti o posibilitate sg ne aratati practic unde este 
acest teren ... Eu v i  spun ca nu aveti 40 de hectare la Giulegti Sarbi. Acolo 
este o groapa de gunoi 8i nu se preteaza sa facem Gr id in i  Zoologica. Pe 
mine mii intereseazi ca sa votsm in  cunogtinti de cauza. in primul rand nu 
respectati ceea ce trebuie s i  respectati ca gi calitate de consilieri; ne puneti i n  
fata faptului implinit gi ne trezim cu sute de proiecte pe ultima suta de metri si i 
votam ca nebunii. Nu vom vota. Amendamentul : nu votim. 

Dl.consilier Ad'ir Victor 
Cred cii discutia trebuia s i  aiba loc altfel. Executivul trebuia s3 ne 

prezinte un studiu asupra acestui lucru,deoarece, inca o data mii v i d  nevoit 
sa multumesc mass-media pentru mesajul care I-a dat TnZr-un cotid ian. Citez: 
viitorul parc zoologic al Capitalei ar putea fi construit pe cel mai inundabil teren 
din Bucuregti. Specialigtii 'de la Institut~~l de studii gi proiectarea pentru 
Tmbunstatiri funciare declara c i  panza freatica este foarte ridicati at2t din 
cauza inundatiilor de anul trecut c2t gi din cauza pozitionirii terenului. De 
aceea eu cred c3 am pornit gregit deoarece un studiu ar fi dovedit dac i  merit3 
sau nu merit5 sa construim ceva pe un teren inundabil. Dac i  ar f i  htrebat pe 
cei de la ISPlF mai mult ca sigur ca nu puteau face aga ceva. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Noi nu putem s i  afliim toate aceste lucruri dacii nu stabilim locatia gi 

daca nu facem cercetarile respective. Vrefi sii facem o Gr2dini Zoologica la 
Moscova, sau unde vrefi s3 o facem? Pentru numele lui Dumnezeu. Vii rog sa 
retineti. Am identificat o suprafats de teren situati i n  zona Giulegti, Taluz 
Lacul Dlmbovita, Drum Coasta Grindului, Drum La Rogu.Este un teren care a 
fost incadrat ca gi izlaz comunal. Dac2 noi nu-l d i m  i n  momentul de fat2 in  
administrarea Gradinii Zoologice nu putem s i  demarim studiile. S3 afl3m 
dac i  poate fi drenat terenul, s i  nu mai fie inundatii. 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Cati consilieri sunt i n  sal3? 47. 
Cine este pentru aprobarea proiectului 

Tmpotrivii? - 5 voturi (Stan I, Miir3gescu N, 
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Botezatu E), abtineri? 4 voturi (Petrovici 0 ,  Goncea L, Surulescu A, Berbecaru 
A). 

Acest proiect a fost aprobat. 

nl cnnsilier Gitlcl~  la RAihqi 
P--c~d-%. gcgmn- ;-:ed:nt- \!2 '!ncg!-2ti dr ik - t i i !~ .  ,Axe!! ch!!n~+13 e5 -- 

numarati voturile. Cind e vorba de doua treimi tiebuie numBrati voturile sB I 

vedem dacB sunt douB treimi sau nu. V-ati obi~nuit sB plecati din sala $i sB n1 

aveti cvorumul. I 

I 
I 

Trecem la Proiect de hotirdre privind transmiterea in administrarea 
Serviciului Pazi ~i Deservire Generali a Obiectivelor de Protectie Civili a 
spatiului cu alti destinatie situat in Str. Dristor nr.97 - 119, sector 3 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Doamna pregedinte, 
Eu am ridica mlna gi v-ati facut cB nu ma vedeti. Domnii consilieri 

trebuie sB voteze in  cunogtinta de cauzB. Aga cum se arata in  expunerea de 
mol:ive, are dosar pe rol i n  instants. Deci, trebuie sa gtiti gi dvs. ca acest 
proiect are un proces pe rol i n  instants. Pins la rezolvarea acestui proiect. 

I 

Dna. presedinte Roxana Cosma ,. 
II rog pe domnul consilier Toma Tudor sa ne dea IBmuririle necesare. 

I 

Dl.consilier Toma Tudor 
Acest ,dosar la care faceti vorbire este un dosar de faliment indreptat 

impotriva chiriagului care sta in  acest spatiu. Nu are nici o IegBturB cu 
operatiunea pe care o supuneti la vot astBzi. Este vorba despre un contract de 
inchiriere. 

Directia juridica este obligatB sa va dea situatia cu litigiile referitoare la 
imobil, numai ca imobilul nu este i n  litigiu. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pentru? - 38 voturi, impotriva? -1 vot (Stan Ion), abtineri? - 8 

voturi (Petrovici 0 ,  MBrBgescu N, Surulescu A, Giugula MI Cimpurean M. 
Botezatu Enescu PI Berbecaru A, Adir V) . I 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobarea demaririi 
procedurilor de concesionare de lucriri publice privind "Parcaj subteran 
Piata Universititii", "Parcaj subteran Piata Pres 
subteran Piata Domenii", "Parcaj subteran Strada Ed 
subteran Bdul.Magherun qi "Parcaj subteran Piata Ch 
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Dl.consilier Giugula Mihai 
~ e c i ,  Legea 52 se refers la transparenta decizionalg a autoritatilor locale 

in  sensul ca tot acest maldar de 200 de file trebuia sa fie publicate gi puse la 
dispozitie ca sa avem timp sa le studiem. Prezentarea acestora in  gedinta a 
3roctnr 7nfl 40 fila rra m r r n a  'in imr\r\cihil;C~to~ ~5 Ilr?m n r(0+;7;c ~nt-~3+/5 c; 

I .  .--- n v  C r n ( 4 ,  ,; -=. LI. . - - - - - Y  
lUl l lCU a1 L l  GULII 3a bUI Iuaaba. 

Cu privire la aceastg demarare de proiecte, data trecuta am aratat ca nu 
s-a explicat ce inseamng demarare. Tntre timp m-am documentat gi am aflat. 

Sa ne spung domnul primar cine va face studiul cu privire la utilitatea 
acestor proiecte gi pe ce bani. 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Alt amendament? 

DI.consiIier Giuqula Mihai 
Agtept r8spunsul. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Nu. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Nu mS puneti la punct doamna pregedinte. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Nu v8 pun la punct. V-am dat cuvantul sS ne spuneti amendamentele pe 

care le aveti la microfon. 

Dl.consiIier Giugula Mihai 
Nu-mi faceti dvs. ordinea mea de zi, o fac eu. Va rog s8-mi raspundeti 

domnule primar. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Cine va face acest lucru? 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Eu dau cuviintul d-lui primar general. Mai aveti vreun amendament? 

Dl.consilier Giqula Mihai 
Bineinteles c8 mai am. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
V8 rog sa i'l faceti. 



Dl.consilier Giugula Mihai 
II fac dupa ce primesc raspunsul. 

Dna.pre~edinte Roxana Cosma ,. 
II nrimiti la cfbrcit 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Nu-nii dai dumneata ordine. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Altceva mai aveti? 

DI.Giugula Mihai 
Atunci va informez: prin aceasta demarare de proiect este o alocare 

mascata a 20 % din valoarea de 1.400.000 de EURO catre firme de avocatura 
privats $i care Pi reprezints interesele dorr~nului primar. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Nu am sa-i raspund domnului Giugula. Am s8-l oblig ca 'in instanfa sa 

fac8 proba acuzelor pe care le aduce. Vreau s8 v3 spun c3 oportunitatea 
acestor lucruri le stabile~te Executivul $i CGMB, dvs. ~i cu mine. 

Dl.consilier Stan Ion 
Ati spus de Executiv doamns? Vreau s8 $tie ~i presa c3 este prezent3. 

Noi din vechiul consiliu avem un proces care se intinde pe parcursul a 4 ani 
de zile 'in care executivul dvs. se duce o data la un termen, se suspend3 ~i 'i'l 
lunge~te aSa. Pentru c3 Executivul tot ce propune nu e foarte corect de multe 
ori. $i atunci dvs ati transferat responsabilitatea asupra consilierilor s3 
rsspunda solidar. Aceste proiecte pe care le propuneti acum, domnilor o sa 
dati cu subsemnatul pSn3 o s8 v3 creascs b3rbi albe. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Trecem la vot. Cine este pentru? - 38 voturi, Prnpotrivi3? - 5 vot (Giugula 

M, Stan I, Cgmpurean M, Mi3rZqescu N, Botezatu E), abtineri? - 4 voturi (Ad&- 
V, Petrovici 0, Berbecaru A, Surulescu A). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobarea demararii 
procedurilor de concesionare de lucriri pu blice privind Parcaj su bteran 
"Piata SBlii Palatului", "Parcaj Subteran Soseaua Stefan cel Mare-Bloc 
Perla", "Parcaj Subteran Soseaua St 
"Parcaj Subteran Str. Barbu Viciirescu - B 
"Parcaj su bteran Esplanada Gara BBne 
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Herastrau - Pavilionul H, Parcaj subteran Piata Walter Maracineanu". 
Parcaj Subteran "Piata Al ba lulia", "Parcaj Su bteran P-ta Sudului", 
"Parcaj Su bteran P-ta Hurmuzachii", "Parcaj Subteran P-ta Obor", 
"Parcaj Subteran P-ta Amzei", "Parcaj Subteran Restaurant Pescaru~" ~i 
"Parcai Slrht~rara P-t=r Dnrnhaslti" 

Dl.consilier Giugula Mihai 
imi mentin amendamentul facut la cel3lalt punct gi de abia agtept sa fiu 

dat in judecata domnule primar. 

Dl.priniar general Adriean Videanu 
Toate aceste obiective de investitii se vor realiza intr-un parteneriat 

public-privat in  care municipalitatea nu aloca nici un ban. Toate aceste 
investitii vor fi facute in  parteneriat public-privat gi este un bussines care se 
realizeaza i n  toate capitalele europene prin licitatie publica astfel incat 
bucuregteanul sa beneficieze de locuri de parcare la pretul cel mai mic. 

dl.consilier Stan Ion 
Ati raspuns la prima intrebare pe care vroiam sa o pun. A doua: cat va 

plati? Pentru ca aceste investifii in parteneriat public-privat vor trebui 
amortizate de cei care le vor face. 

Asta Pnseamns ca bucure9teanul ar trebui ss gtie cat va pla'ti pentru un 
bilet de parcare pe oral pe zi?Abonamente lunare ... Nu am apucat sa vedem. 
Noi suntem alegi gi raspundem pentru banii bucuregtenilor. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Genul acesta de parteneriat public-privat care este valabil pentru toate 

capitalele europene se face pe un termen foarte lung astfel incat pretul platit 
de utilizator sa fie c5t mai mic. Nu sunt parteneriate publice realizate pe 15-20 
de ani, ele se intind probabil pan5 la limita admisa de lege undeva la 49 de 
ani, probabil tocmai pentru a oferi cetatenilor posibilitatea unui contra cost 
redus ca sa poata sa utilizeze. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare?- 40 voturi, 

impotriva? - 6 voturi (Stan I., Giugula M., Campurean M., MarZigescu N., 
Botezatu E., Surulescu A.), abtineri? - 1 vot (Adir V.) 

Acest proiect a fost aprobat. 
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Trecern la Proiect de hotardre privind concesionarea. fara licitatie 
publica, a unui teren apaflindnd domeniului privat al municipiului 
Bucuregti, situat in  Str. Vidin nr.52, sector 2, in  suprafata de 45 m.p., 
pentru extinderea unei cladiri cu destinafia de locuinta 

Cine e ~ t ~ !  n ~ n t r l ~ ?  - A ?  \ ~ n t ~  lri Tmnntri\159 - A \~n+, ~ r i  ( C i a  1 - 1  115 nfl 

e3!~~2ti! F_., S!z: !., $113:55nS~u ?{.), ;btine;i 7 - L .,-'*.-: VULUI  I \UQI '"z---'---.- I I ~ U I  GQI I m n  IVI., 

Petrovici 0 . )  
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecern la Proiect de hotardre privind concesionarea, fara licitatie 
publica, a unui teren aparfindnd domeniului privat al municipiului 
Bucuregti, situat in lntr. Gheorghe Simionescu nr.3, sector I, in  suprafafa 
de 110 m.p., pentru realizarea extinderii unei cladiri cu destinafia de 
locuinfa 

Dna.consilier Moise Alina 
Totuqi sunt I10  m.p. De ce nu se face licitatie? Am inteles la cele p3n3 

i n  50-60 n1.p. Dar aici sunt 110 m.p. 

Dl. consilier Prioteasa Doru 
Nu se face licitatie pentru c3, conform normelor arhitecturale, nu se 

poate constr~~i pe o suprafat3 sub 150 m.p. sau Istime mai mica de 12 rn.p. $i 
acesta este mic, are accese putine decst din latura aceea. Nu se poate 
construi altceva. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Nu qtiu daca normele de arhitectur3 prev3d sa inc3lcam legea. Orice 

trenare a patrimoniului se face prin licitaiie. 

Dna.pre~edinte Roxana Cosma 
Este extindere. 
Cine este penZru aprobarea proiectului de hotarsre? - 37 voturi, 

impotriv3? - 4 voturi (Giugula M, Stan I, M3riqescu N, Botezatu E), abtineri? 
- 6 vo t~~ r i  (Adir V., Petrovici 0 ,  Moise A, Berbecaru A, Surulescu A) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotardre privind concesionarea, fara licitatie 
publica, a unui teren aparfindnd domeniului privat al municipiului 
Bucure~ti, situat adiacent imobilelor din 50s. Nicola 
31IStr. Dr. lacob Felix nr.48, sector 1, in  suprafata 
realizarea unei cladiri cu destinafia de birouri 
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Dl.consilier Petrovici Octavian 
Am o rugaminte sa numarati gi voturile pentru gi nu va puteti lua dupa 

sen-~naturile de la prezenta. 

Dna nresedint~ Roxana Cnqma 
(:lna a ~ f p  npn+rr I? - 49 \ r n + r  rri 'imnr\Cr;\rX'> A + t C - 1 f l  C&-- I - . . ._ - - b e  ..A b. . v . ~ I  I ~ ~ I y ~ L ~  , W U .  -.I W V L U I  11 UIL.IYL.IICI IVI, U L ~ ~ I  I., 

MBragescu N, Botezatu E) abtineri? - 3 voturi (Cimpurean M, Surulescu A, 
Berbecaru A) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotargre privind transmiterea unui teren in 
suprafata de 4867,5 m.p. din administrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti, in administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 
in vederea realizarii unui obiectiv sportiv (bazin de Tnot) 

- a venit dl.consilier llie Romeo - 

imi cer scuze, fac o rectificare, am sarit fara voia mea peste un punct de 
pe ordinea de zi 9i asupra cgruia voi reveni ulterior. 

Dl.consilier Stan ton 
Referitor la punctul pe care tocmai I-am votat, ag vrea s i  ne Ianiureasca 

colegii care au dat Iamuriri domnului Pacuraru ati zis ca pe 45 m.p. nu se 
poate construi dar pe 55 m.p. se poate construi chiar birouri. Este o 
contradictie. Deci e vorba de alipire, e in  regula. 

Referitor la acest punct nu se spune data acest proiect, el va avea gi 
caracter de bazin olinipic sau doar de agrement. 

Data are 9; caracter de bazin olimpic trebuie s i  aiba o lungime mai 
mare. Trebuie sa aiba peste 50 metri ca sa poata fi organizate gi competitii. 

Acesta ar fi amendamentul sa fie destinat gi competitiilor olimpice. 

Dl. consilier Adir Victor 
Este o inadvertenta intre expunerea de motive 9i raportul de specialitate. 

in  expunerea de motive se spune: bazinul de inot este situat in  incinta liceului 
teoretic media. in raportul de specialitate spune: este situat la limita incintei 
liceului teoretic media gi calea ferata. in raportul de specialitate se spune: 
transmiterea terenului in  suprafata de 4867 m.p. situat in  Bdul. Tipografiei 
sector 1. V i  rog sa va pun@i de acord. in  expunerea de motive scrie strada 
Jiului nr. 163. V-am spus a9a:Tipografiei Jiului, limita incintei.. . 
mutt. 

DI.consiIier Florescu Draqosu 
Acolo este Liceul Media , deci adresa este corecta. 



Dl.consilier Giugula Mihai 
Constat ca nu mai este aceea+i prezenta, va rog sa faceti prezenta 

nominal& Nu mai avem cvorum. 

!2z'~.~re:s~i!rr:s w2x3~2 C s s z z  
Amendamentul dvs. nu era legat de proiect. 
Cine este pentru aprobarea proiectului? - 42 voturi, impotriva? - 1 vot 

(Botezatu), abtineri? - 5 voturi (Giugula M, Berbecaru A, Surulescu A, 
Mar3+escu N, Petrovici 0 )  

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiriire privind concesionarea, fsra licitatie 
publicii a unui teren apafliniind domeniului privat al municipiului 
Bucure~ti  situat adiacent imobilului din str.Traian nr.103, sector 2, in 
suprafafii de 180 m.p. pentru realizarea unei cladiri de locuinfe ~i birouri 

Dl.consilier Stan Ion 
Acest teren este in  coltul strazii, deci este pretabil la orice +i la 

deschiderea ur~ui bussines +i a unui cabinet, +i a unui magazin. De ce nu cu 
licitatie doamna? 

Dl.consilier Prioteasa Doru 
Daca se uita dl.Stan in  documentatie se vede ca e o fa+ie lipits de tu+e 

+i nu e mai latii de 6 metri Iatimea cea mai mare +i 3 metri Iatimea cea mai 
mica. E o .Fi+ie. Nu se poate face nimic acolo. 

Dl.consilier Florescu Dragog 
Solicit mai multa rigurozitate in  redactarea ordinei de zi, exista gregeli de 

ortografie +i trebuie mentionat8 totu+i suprafa$. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare?- 39 voturi, 

impotriva? 6 voturi (Botezatu E, CLmpurean M, Surulescu A, Giugula M, Stan 
I., MBragescu N), abtineri? - 2 voturi (Berbecaru A, Petrovici 0 )  

Acest proiect a fost aprobat. 

a 
Insist sa faceti prezenta deoarece nu mai este de 

consilieri in  sala. 



Trecem la Proiect de hotar5re privind transmiterea unui teren i n  
suprafata de 759 m.p. din adrninistrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti, i n  administrarea Consiliului ~ o c a l  al Sectorului 1 
in  vederea realizarii unui obiectiv sportiv (bazin de inot) 

nI A ~ ~ ~ ; I ; A P  C C I -  I - -  
Y I . b U 1  1 3 1 1 1 1 ; l  U L U l  I IUI I 

Sa se consemneze i n  procesul verbal sa nu aiba doar caracter de bazin 
ambiental $i sa fie $i pentru competitii olimpice 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarBre?-43 voturi, 

impotriv3? - 2 voturi (Botezatu El Giugula M), abtineri? - 3 voturi (Adir V., 
Petrovici 0, Moise A) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirhre privind aprobarea schimbului de 
proprietati intre terenul in  suprafata de 204 m.p. situat i n  str.Jules 
Michelet nr.ISA, sector I, proprietatea domnului Popescu Sergiu Marcel 
gi un teren in  suprafata de 201,50 m.p. situat i n  str.Jules Michelet, sector 
1, apaqinind municipiului Bucuregti 

Dl.consilier Foriscu Vasile 
Sa fim de acord daca in  6 luni. nu elibereaz3 terenul sa revin3 inapoi la 

ceea ce a fost. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Cine este pe~itru aprobarea proiectului de hotarBre? - 45 vo'turi, 

impotriv3? - 0 voturi, abtineri? - 3 voturi (Adir V., Petrovici 0 ,  Botezatu E). 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea Plan1.11ui Urbanistic 
Zonal str.Constantin Dobrogeanu Gherea nr.149-151, sector 1 

Cine este pentru? - 41 voturi, impotriv3? - 0 voturi, abtineri? - 7 voturi 
(Stan I, Mirii$escu N, Botezatu El Surulescu A, Adir V, Csmpurean M, 
Berbecaru A) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Sesizez Prefectura cZ de acum 10 proiecte nu mai avem cvorumul 

necesar pentru proiectele cu doua treimi. S-a refuzat sa se 
in  mod abuziv de pre$edintele de $edinfZ car 
dorim s i  se faca numararea voturilor pentru a se tre 
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numarul de voturi numarate, nu prin scadere. De la noi au plecat cel putin 2 
persoane. 

Dna.pre~edinte Roxana Cosma 
Sicr~Jr se va mentinna Sia~lr c4 \~ ia ta  in  n n n 7 i t i ~  P difirils dnr la! 1 pctp 

Trecem la Proiect de hotirire privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal B-dul Basarabia nr.96B, sector 2 

Dl.consilier Adir Victor 
Cu tot respectul, vreau sa va spun ca un consilier are drept~~ l  sa va 

ceara gi dvs. aveti obligatia sa supuneti la vot. Aga spune Regulamentul pe 
care noi I-am aprobat. 

- a venit dna.consilier Gheorghe Victorita - 

Dna.pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului? - 40 voturi, impotriva? - 6 vaturi 

(Giugula M, Stan I., Maragescu N, Botezatu El Csmpurean M, Berbecaru A), 
abtineri? - 3 voturi (Gheorghe V, Adir V, Petrovici 0)  

Acest proiect a fost aprobat 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Cine este pentru propunerea domnului Giugula de a se face prezenta? - 

7 voturi, impotriva? - 23 voturi, abtineri? 7 - voturi. 
Aceasta prop~nere nu a fost aprobatri. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Vreau sa se ia act, din partea Prefecturii ca sunt in  sala 37 de consilieri. 
De 10 proiecte nu aveti majoritatea, deci toate sunt nule. 

Dl.consilier Tanase Antonel 
Trebuie sa tineti cont ca sunt gi persoane care nu s-au manifestat la vot. 

C2ti suntem in  sala? 49. 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Se va mentiona. 

Trecem la Proiect de hotirire privind aprobarea 
Zonal str.Matei Milo nr.10, sector I 
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Cine este pentru? 39 voturi, impotriva? - 0 voturi, abtineri?- 10 voturi 
(Giugula M, Stan I., Maragescu N, Botezatu El Campurean M, Berbecaru A, 
Gheorghe V, Adir V, Petrovici 0 ,  Surulescu A) 

Acest proiect a fost aprobat. 

- recem !? P r p i ~ ~ t  de hctwgre r m r i \ l i n . l  -.-- 3rc53152 p h ~ y b c i  ~ _ l y ~ ~ n ~ ~ ~ ~ =  I 

Zonal modificator str.Ajustorului nr.2, sector 6 

Dna.consilier Moise Alina 
Acest proiect noi nu il avem la mapa. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pentru? - 44 voturi, abtineri? - 4 voturi (Botezatu El Giugula 

M, Surulescu A, Adar V), impotriv2?- 1 vot (Moise A). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea Planului Urbanistic 
Zonal Str.Jiului nr.139, sector 1 

Cine este pentru? - 38 voturi, impotriva? - 3 voturi (Giugula M, Botezatu 
El Maragescu N), ab[ineri? - 8 voturi (Adir V, Petrovici 0 ,  Moise A, Gheorghe 
V, Stan I, Surulescu A, Berbecaru A, Campurean M) I 

I 

Trecem la Proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic' 
Zonal str.Chiristigiilor-str.Avrig, sector 2 

Cine este pentru? - 41 voturi, impotriva? - 0 voturi, abtineri? - 8 voturi 
(Moise A, Petrovici 0 ,  Gheorghe.V., Florescu Dl Boteza'tu El Giugula M, Stan 
I, AdTr V) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
P. 

In sala sunt 40 de consilieri, am numarat eu. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Treceni la Proiect de hotirsre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru consolidarea 
imobilului situat in Str.  aria Rosetti nr.55, sector 2 

I 

Dl .consilier Petrovici Octavian 
Vreau sB va aduc la cunogtinta cateva inadvertente pe care proiectul le 

are in  anexa de la dosar. Suma initials a fost de 989.295 RON aprobata in  
2002, acum ni se propune suma de 1.919.920 RON. 
suplimentata aceasta sum2 in  conditiile in  care gi cursul 
pus la dispozitie i n  anex2 la 1 septembrie 2006 este 
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acea data cursul BNR ~i este mai mic, deci aici ati socotit cu 50 mii EURO in  
plus numai prin cursul valutar pe care ni l-ati trecut in  anexa, iar cei 900.000 
RON nuke justifica. Cum ne explicati aceasta suplimentare? S-a dublat suma 
at i t  in  EURO c l  si i n  lei. De ce? Este suma dublata, cursul valutar este 
aresit 
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Dumneavoastra nu aveti decgt propunerea. 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Va rog sa nu intrati i n  polemica cu ceilalti din sala, spuneti tuturor 

amendamentul dvs. dupa care Iasati gi alti colegi sagi spuni amendamentele. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Daca citeati aflati. lndicatorii tehnico-economici au fost elaborati in  anul 

2002 $i din anul 2002 p ina in septembrie 2006 c ind a fost facuts actualizarea 
indicatorilor au apirut Tntre timp legea 121/2002, care reglementeaza 
obligativitatea platii taxei tirr~brului art-~itectului si care a trebuit introdusg in  
deviz, legea privind circulatia autovehiculelor in  municipiul Bucure~ti, care de 
asemenea a trebuit inclusa in deviz, cgt $i cre9terea materialelor in  construclji 
i n  conformitate cu prevederile legale care au trebuit actualizate. 

DI.consiIier Petrovici Octavian 
Da este foarte simplu. Eu am facut un calcul gi suma ar fi trebuit sa fie 

de I .067.296 RON, de aceea Tntreb cum se justifica cei 900.000 RON care 
sunt suplimentari? 

Vreti sa-mi spuneti ca aceste taxe pe care firmele le platesc sunt egale 
cu valoarea lucrarii? Valoarea lucrarii este de 1.067.000 actualizata la cursul 
actual. 

Dl-primar general Adriean Videanu 
0 s5 cerem directiei de specialitate o explicatie. 

DI.consilier Petrovici Octavian 
Atunci o sB trebuiasca sa TI amlnam plna gasim o explicatie. 

Dl.consilier Florescu Draqo~ 
Domnule primar general va rog totugi la sedintele noastre din respect 

pentru noi, Executivul sa fie prezent, chiar daca suntem in preajnia 
sirbatorilor. A$ vrea sB le atrag atentia colegilor ca sunt do 
tehnico-economici lucrarea se va face prin licitatie, pretul i l  
deci nu implica cu nimic valoarea lucr5rilor. 
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Dl.primar general Adriean Videanu 
Da domnule consilier. Am s3 sanctionez pe directorul care nu este aici 

astazi i n  fata consiliului. 
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Ca nu cumva ss dreads ca unii kunt'mai favorizati declt altii. Sii ne 
prezentati la ~edinta viitoare ce sanctiune i-a fost data lui Bold i n  special. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pentru amlnarea acestui proiect? - 36 voturi, impotrivii? - 4 

voturi, abtineri? - 9 voturi. 
Acest proiect a fost amlnat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobarea documentatiei 
tehnico-econom ice si indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investifii "Modernizare racord gi punct termic aferent Primariei sector 
6" 

Cine este pentru? - 47 voturi, impotrivii? - 0 voturi, abtineri? - 2 voturi 
(Adir V, Petrovici 0)  

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotariire privind aprobarea documentafiei 
tehnico-economice ~i a indicatorilor tehnico-economici aferenfi pentru 
un numar de 100 de strazi de pe teritoriul municipiului Bucure~ti 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Domnule primar, 'in primul rand aici ar fi o problems. Toate aceste striizi, 

indiferent de marimea sau complexitatea lor au termen de finalizare 12 luni. $i 
acum o sa va dau exemplu concret. 0 stradii de 60 metri are termen de 
finalizare 12 luni. 0 strada de 3400 de nietri are termen de finalizare tot 12 
luni. Nu niai vorbim cs preturile practicate la acela$ gen de lucrari variazii 
intre 34.000 m e t r ~ ~ l  $i 3000 metrul. Vreau sa 9tiu de ce se 'intampla acest lucru 
$i de ce termenul de finalizare la o strad3 de 60 metri nu este de o lung 9i la o 
strada de 200 metri de 2 luni 9.a.m.d. Mi se pare discriminare cel putin fata de 
cei care fac 3000 de metri 'intr-un an de zile. 

Dl.consilier Florescu Draaos 
Nl-lmai prin caietul de sarcini 

problems este a Executivului 
stabileste durata conStr 



Dl.consilier Adir Victor 
Un lucru imbucurator pentru executiv, ca trebuie sa i l  gi Iaudam este 

faptul de data aceasta sictorul 3 are doar 7 strazi de reabilitare in  schimb 
sectorul 5 se bucura de 23 de strazi, sectorul 1 de 25 sectorul 2 de 23, 
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vreau s2 salut acest lucru. Alta problema este in premiera aici. Problema 
este ca toate acestea au o rubrics alte cheltuieli. Si la un moment dat constat 
nigte sume de aia ag vrea sa ne IamureascH cineva ca la alte cheltuieli ca la 
unele proiecte de hotar5re cend s-au reabilitat nu era rubrica ,,alte cheltuieli", 
acum o vad - alte cheltuieli. 6 miliarde, 7 miliarde, 8 miliarde, 5 miliarde lei 
vechi. Vreau sa gtiu gi eu ce sunt alte cheltuieli introduse acolo, sau 
neprevazute? 

Dna.Ghineraru Elena-director Administratia Strazilor 
Durata de executie trecuta i n  indicatori se refera la lucrari de reabilitare 

care cuprind gi lucrari de spaa[ii verzi, semaforizare, parcari gi pe parcursul a 
12 luni aceste termene sunt diferite. Prin licitatie in  caietul de sarcini se 
stabilegte durata de executie reala gi dupa licitatie durata de executie pe care 
fiecare participa~it la licitatie gi-o expune. Asta este diferenta ca o strada de 60 
de metri poate sa fie executata in  60 luni cu toate lucrarile pe care le-am 
specificat chiar in  indicatori la fiecare din aceste strazi, ce cuprinde, spatiile 
verzi, va dau doar un singur exemplu: un pom nu pot sa-l plantezi i n  
februarie. il plantezi i n  martie. Sau semaforizarea, sau toate aceste lucruri pe 
care le-am scris i n  indicatori. Pretul nu gtiu cum a fost calculat, noi nu am dat 
un pret pe metrul patrat. S-a spus gi poate nu am Tnteles bine. S-a ,spus ca o 
strada are un pret gi alta un alt pret. Nu de pret era vorba. Era vorba de 
valoarea de investitie care cuprinde toate elementele din indicatori. Nu am 
Tnteles treaba asta cu pre[uI. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Am impartit suma la suprafata. in  toate cazurile am facut la fel. 

Dna director Gheineraru Elena 
Este gregit domnule consilier. Da toate cazurile au fost la fel. Pen,tru ca 

noi v-am dat elemente de o lungime de strada gi o latime de carosabil. Profilul 
transversal al unei strazi nu inseamna numai Iatimea carosabilului ~i lungimea 
unei strazi. inseamna ce v-am specificat chiar in  indicatori: parcari, spatii verzi, 
inseamna lucrari de semaforizare gi alte lucrari. 

Dl .consilier Petrovici Octavian 
Noi nu le avem pe acestea. Problema e ca noi ar 

cunogtinta de cauza. Eu am aga: strada 60 metri - I milion, 
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milioane, strada 500 metri - 50 milioane. Si atunci ar trebui sa ~ t i u  pentru ce 
dau acegti bani. Nu este normal sB impart la lungimea strlzii? 

DI.consiIier Adir Victor 
Mi-a dat n idnn r l n a m m p  dirnrtnr A I t n  rhpltt~inli fn2r+~ hina 9 onlle 'in 

Dna director Ghineraru Elena 
Acelea nu inseamna alte cheltuieli 

Dl.consilier Adir Victor 
Daca inteleg pentru o strada din asta va ocupati gi de spatiile verzi? 

Dna.director Ghineraru Elena 
Corect. 

Dl.consilier Adir Victor 
Atunci trebuie s i  vad la fiecare strada metri patrati, va rog frumos. Nu 

putem zice: am adus 10 betoniere de pietrig, an1 adus 15 betoniere, am adus 
5 rr~ilioane de panselute. 

Dna.director Ghineraru Elena 
Pentru acestea exista proiecte 

DI.consiIier Adir Victor 
Noi aprobam nigte indicatori aici, nigte metri patrati. Adica nu ne jucim 

cu banii pentru c5 spune aga: din bugetul PMB. 
Data este discutia in  sensul acesta eu cer amdnarea gi facem o ~edinta 

extraordinar2 cdnd se 'doregte pentru ca nu se poate aga ceva. 

Dl.consilier Opr i~an Ion 
Cred ca in  momentul de fats trebuie sa cer ca Executivul sa fie mai 

riguros i n  explicatii. Avdnd in  vedere c5 am participat la analizarea tuturor 
acestor proiecte gi an1 rugat sa se introduca i n  mod real pe hirtie anumite 
lucruri vad c i  s-a respectat, dar nu este riguros i n  explicatii. 0 stradi are o 
anumita Istime atdt de strada cdt $ i  de trotuar $i acest lucru reiese clar din 
lungimea strazii, din latimea strazii, reies clar metri patrati. Acum mai sunt o 
serie de investitii ascunse pe care ar trebu~ sii le inteleagg colegii nogtri care 
nu sunt de specialitate. Este vorba de partea de rezistenti a drumului pe care 
o aveti data in mod special in acegti indicatori. !$i am ce 
doamna director i-a introdus dar ar trebui sa fie mai rigur 
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Dl.consilier Prioteasa Doru 
Cheltuielile neprevazute se refers la faptul ca de sapat Tntr-un orag este 

foarte periculos sa nu se strice anumite lucruri. ~ c o l o  sunt cheltuielile 
neprevazute. Se face un coeficient conform experientei gi asta o fac 
~roiedant i i  ab, t a h e l ~  ~ n ~ r i a l ~  nrin I P ~ P  ~ I I C P  r a  c3 nl lnd 2ralc;. rhaltl f i a l i  

Acewe me!r~!!e!! se z;r-h2 c?e !zt: 'in ~srzes::! zbnc! zps;, clscf ;;pa;. S-6; 
putea s l  nu apara ~i s3 nu fie nici 'o cheltuiala. Daca vreti sa vedeti trebuie s3 
urmariti proiectul zi de zi. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Nu vreau sa va suparati pe mine dar va citesc din acest dosar. Eu am 

aga : valoare totala inclusiv TVA 8.298.000 din care lucrari de constructii 
montaj, asistenta tehnica, studii proiectare, alte cheltuieli. Capacitati totale 
lungime drum reabilitat 500 metri. Durata de realizare a investitiei 12 luni. Atat. 
Nimic. Foarte multe dintre anexe nu au nici macar.. . .. . Eu asta am primit. Nu 
sunt rau intentionat, dar c lnd am vazut aceste lucruri, ca sunt diferente at l t  
de mari Pntre preturi la strazi care au aceeagi lungime, ca mie nu mi se da 
decat lungimea, era normal sa ma intreb ce se intiimpla cu acegti bani. 

DI.consiIier Florescu Draqo~  
Este vorba de indicatori tehnico-economici, haideti sa nu blocam 

dezvoltarea infrastructurii oragului. Vreau sa va informer ca luni am facut de la 
Otopeni plna in Drumul Taberei 2 ore gi jumatate. Oragul este blocat. Haideti 
sa dam drumul la lucrari, sa ne apucam de treabi. Vorbim mult gi facem putin. 
Se fac caiete de sarcini, se fac licitatii, verificim licitqiile daca s-au facut 
corect Si dam drumul la treaba. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Nu gtiu cum igi permite cineva sa critice CGMB ca vorbim mult ~i facem 

putin. Nu va e ru~ine? Cine va opre~te sa faceti. Prezentati documentele cum 
trebuie s3 fie prezentate ~i nu mai ridicati cuvlntul ca va oprim noi. Noi va 
cerem sa intrati i n  legalitate. De c l te  ori v-am cerut documentele de la licitatie 
ati refuzat sa ni le dati far3 aprobarea primarului. 

Va rog sa va masurati atitudinea gi pozitia fata de CGMB angajatul 
caruia sunteti. 

Dl.consilier AdTr Victor 
Unii consilieri au alti indicatori tehnico-economici, vad ca domnul 

consilier Oprigan are compiet, cum trebuie lungime, numar 
8tiu de ce noi avem intr-un fel gi dlnsul in  alt fel. 
dac5 dvs. nu ne puneti la dispozitie exact cum trebu 



Dna. ~resedinte Roxana Cosma - 
Domnule consilier Adir ati avut mai multe interpelari pe acelagi punct. 

Puteti sa concluzionati? 
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Dna. presedinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului? - 47 voturi, abtineri? - 2 voturi 

(Adir V., Botezatu E), impotrivg ? - 0 voturi. 
Acest proiect a fost aprobat. 

Treceni la Proiect de hotardre privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice ~i a indicatorilor tehnico-economici aferenti 
proiectului "Strapungere Str. 1 Mai (fostii Compozitorilor)" 

Cine este pentru? - 41 voturi, impotriva? - 0 voturi, abtineri? - 8 voturi 
(Giugula M, Mgrggescu N, Botezatu El Surulescu A, Adir V, Gheorghe V, 
Berbecaru A, Cimpurean M). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Treceni la Proiect de hotarire privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice ~i a indicatorilor' tehnico-economici aferenti 
proiectului "Penetratie B-dul Tirni~oara" 

Cine este pentru? - 39 voturi, impotriva? - 0 voturi, abtineri? 10 voturi 
(Giugula M, Marggescu N, Botezatu El Surulescu A, Adir V, Gheorghe V, 
Berbecaru A, Cimpurean M, Moise A, Petrovici 0). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotardre privind aprobarea documentatiei 
tehnico-econom ice ~i a indicatorilor tehnico-economici aferenti 
proiectului "Nod intermodal Razoare" 

DI.consilier Adir Victor 
Se pare cg este foarte irr~portant acest proiect. Eu am o intrebare. Am 

vgzut c% sunt 106 milioane de EURO daca nu m2 Tngel ca gi investitie din 
care 61 milioane este investitia constructii montaj $i 31 milioane sunt 
despagubirile pentru exproprieri. EU cred cg un om de afaceri c lnd se uita ca 
jumatate din investitie este exproprierea se glndegte de dou% ori mai mutt 
pentru cg este pe banii lui. in  momentul i n  care din 61 de rnilioane, 30 de 
milioane este exproprierea stau gi ma gindesc foarte bin 
acesta. Am constatat pe planga care ni s-a pus la di 
eliminarea Bdului. Timigoara i n  sensul ca la Razo 
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sparga direct adica intr2 in  Panduri 3i strada s i  mearga pe Trafic Greu pe 
urma sa o ia pe Panduri, in  orice caz face 2 ocoliguri care dupa parerea mea 
nu au sens, ca sa faca ce? Sa faca o zoni  verde in fata din c i te  am inteles. 
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pentru municipalitate pentru c5 el leag5 Drumul Taberei (un cartier aproape de 
300.000 de locuitori ) de ceea ce inseamna centrul oragului. Stiti cu totii ce se 
int impl l  i n  momentul de fata la Rizoare. lar spatiul verde de care se facea 
amintire, nici nu gtiu daci  31 de milioane, oricum e o valoare absolut 
aproximativi. Nici nu gtiu daci  31 milioane de EURO e mult sau putin pentru 
ce inseamng viata oragului. Ginditi-vB cB tri im intr-un orag supraaglomerat in  
momentul de fa t i  gi la un moment dat fezabilitatea unui astfel de proiect este 
una absolut extraordinar5 in  momentul i n  care reugegti s i  fluidizezi gi sa faci 
viata oamenilor mai ugoara. Zona verde din zona respectiva este temporara, 
este prezervat un teren pentru ceea ce insearnna noua gars Cotroceni. 
Proiectul este u n proiect complex i n  cola borare cu Ministerul  transport^^ rilor, 
cu SNCFR cu infrastructura, e un proiect de mare anvergur5 pentru orag 
caruia vrem sa-i d i m  drumul imediat in  primavara urmitoare. Multumesc. 

Dl.consilier Florescu Drag02 
A 

Intimplarea face s% locuiesc i n  Druniul Taberei. Vreau s i  v5 nielitionez 
c5 irrtre orele 7 gi 9 dac5 vrei sg iegi din cartier dureaza o'orii. 

Este un proiect absolut necesar. 

Dna. pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire?- 40 voturi, 

impotrivii? - 0 voturi, abtineri? - 9 voturi (Giugula MI Maragescu N, Petrovici 
0, Berbecaru A, Surulescu A, Botezatu E, Csmpurean M, Stan I, Surulescu 
A- 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarlre privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice ~i a indicatorilor tehnico-economici aferenti 
proiectului "Modernizare Piata Romans ~i Pasaj Pietonal" 

Dl.consilier AdTr Victor 
Am constatat o suma care trebuie foarte bine precizata. 18 milioane de 

EURO. Eu cind se vorbe~te de sume din astea, 18 mllioane, 106 milioane 
200 milioane de EURO rog executivul SZI a ib i  o expunere 
mai argumentata. Nu este vorba de 3 lei est 
mea cred c i  PMB s-a gindit s5 mai faca un 
aceste mari investitii. Eu cred c5 banii nu aj 
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februarie - martie executivul s-a gindit sa mai accesam 200- 250 milioane 
EURO. Cu mai multa atentie argumentat. Am vazut indicatorii .Dar ce se vrea 
sa se faca?Spune foarte clar: pasaj, accese. Totugi sunt nigte bani. Adica 
avem bani sa dam 18 milioane de EURO acolo dar nu avem bani sa facem 
I ren te I~  de Ia Pac2i11l I lni\t~rcit5tii rjnrnnr 110 nrimar nnnnr2l A a ~ n m  h ~ n i  ci nr I 
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vedem al cui este p ing la urma. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
lmediat ce se va limuri in  instanti va asigur ca vom incepe cu metroul 

s i  rezolvam gi pasajul gtiti cg este intr-un litigiu continuu dar o sa rezolv8m. 
A 

Intr-adev8r fac gi eu un ape1 catre colegii mei din Executiv. Poate cB e mai 
bine in  raportul de specialitate s3 dam mai multe detalii colegilor dar aga cum 
am hotirgt impreuna cu dvs. la comisiile de specialitate ale CGMB, daca cei 
care sunt interesati particips primesc toate informatiile de care au nevoie 
detaliat de la colegii nogtri. 

Dna.pre~edinte Roxana Cosma 
Cine este pen'tru aprobarea proiect~~lui? - 40 voturi, Tmpotriva? - 0 

voturi, abtineri ? 9 voturi (Petrovici 0, Adir V, Berbecaru A, Gheorghe V, 
Campurean M, Botezatu El Surulescu A, Stan I., M8rGgescu N) 

Acest proiect a fost aprobat. 

DI.consiIier Giugula Mihai 
Avind i n  vedere modul incalificabil Tn care am fost tratat in  aceasti 

gedinta, va anunt c2 pirasesc gedinta in  semn de protest. 

- dl.consilier Giugula pirasegte lucrarile gedintei - 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea documentafiei 

tehnico-economice si indicatorilor tehnico-econornici aferenti 
obiectivului de investistii "Modernizare centrala termica Dr.Sion - 
adaptarea proiectului la condifiile actuale de livrare a energiei termice" 

Cine este penatru aprobarea proiectului de hotirgre? - 44 voturi, 
impotrivi? - 0 voturi, abtineri? - 4 voturi (Adir V, Petrovici 0, Gheorghe V 
Surulescu A) 



Trecem la Proiect de hotirire privind aprobarea documentatiei 
tehnico - economice $i a indicatorilor tehnico - economici pentru 
obiectivul de investitii "Bucla de intoarcere tramvaie la intersectia Bd. 
Banu Manta cu Bd. Nicolae Titulescu 

I .  h 6 .  " h  
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(Botezatu El Adir V, Surulescu A, CAmpurean M) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea documentafiei 
tehnico - economice $i a indicatorilor tehnico - economici pentru 
obiectivul de investitii "Modernizarea c i i i  de rulare pe Bd. Ion Mihalache, 
Str. Buzegti, Bd. Alexandru loan Cuza, Bd. Gh. Duca, Calea Grivitei" 

Dl.consilier Adir Victor 
Am o rugaminte pe care o adresez executivului care alta data n-~i-a 

raspuns la fel de pozitiv, in sensul ca a3tunci cAnd se modernizeaza calea de 
rulare, obligatoriu s5 se modernizeze statiile in  sensul ca oamenii sa nu mai 
fie loviti de intemperii: soare, ploaie g.a.ni.d. Dorr~nul primar general cAnd mi-a 
raspuns a zis c5 va tine cont de acest lucru pe Bdul.Timigoara se vede ca deja 
s-au facut acele statii cu acoperig pentru cetateni. Va rog unde se incepe 
reabilitare gi staiiile sa fie corespunzator sa nu stea oamenii in  intemperii. 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarire ? - 45, Tmpotriva? - 

0 voturi, abtineri? - 3 voturi (AdTr V, Surulescu A, Botezatu E) 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecen~ la Proiect de hotarire privind aprobarea Organigramei, a 
Statului de Functii $i a Regulamentului de Organizare $i Functionare ale 
Directiei Generale de Evidenta a Persoanelor a Municipiului Bucure~t i  

Cine este pentru? - 48 vdturi (unanimitate). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea lncheierii 
acordului de cooperare intre Consiliul Local al sectorului 2 al 
municipiului Bucuregti (Rominia) gi Primaria Torino (Republica Italiana) 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Cred ca ar fi bine ca acest acord sa fie Tncheiat Tntre 

.consiliu, TntrucAt Consiliul local sector 2 nu are personalitate j 
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Dna. ~resedinte Roxana C o s m ~  
Cu aprobarea noastra poate incheia acest acord. Cine este pentru? - 47 

voturi, impotriva ? - 1 vot ( ~ / r c e a  V), abtineri ? 0 voturi. 
Acest proiect a fost aprobat. 

T ----- I, L 3 ,  L - L X  -:--- . .. 
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Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucuregti cu Consiliul 
Local al Oragului Voluntari in vederea realizarii in comun a proiectului 
pasaj suprateran sos. Andronache - Stefanesti 

Cine este pentru? - 47 votul-i, abtineri- 1 vot (Patica I), irnpotriva- 0 
voturi. 

Acest proiect a fost aprobat. 

Dl.consilier Bumbas Florin 
Ag dori sa consemnati ca liderul PSD a plecat din sala la singurul proiect 

propus de PSD gi noi I-am votat. 

Dna. presedinte Roxana Cosma 
Trecem la Proiect de hotariire privind concesionarea prin licitatie 

publica a unui teren apafliniind domeniului public al municipiului 
Bucuregti situat in Str.Segarcea nr.1, Drumul Taberei, sector 6, sector 1 
in  suprafata de 390 m.p. pentru realizarea unei construcfii cu destinafia 
de spatiu comercial gi prestari servicii 

Dl. consilier Adir Victor 
Doamna pregedinte, dvs. cred ca cititi din alta ordine de zi suplimentara, 

dec3t cea pusa la dispozitie. Nu am vazut rlici un Segarcea aici. 
Eu nu gtiu daca are procese pe rol, daca are pe legea 10, nu are legea 

18. Aga se discuti un proiect de hotarire pentru transmitere pentru 
concesionare. 

Dna.presedinte Roxana Cosma 
Don-~nul Tinase I-a propus in  moment~~l i n  care noi I-am votat ca gi 

suplinire pe ordinea de zi. 
Cine este pentru? - 39 voturi, abseineri?- 5 voturi (Gheorghe V, Moise A, 

Mircea V, Cimpurean M), impotriva? - 4 voturi (Adir V, Surulescu A, Botezatu 
El Pafica I, Mara9escu N) 

Acest proiect a fost aprobat. 
- 

, O M p r , ,  Trecem la Proiect de hotariire privind a p F , ' p u ~ - u l u i  
Sos.Giurgiului Drumul Bercenarului sector 4 /k?-.\ d 'i, 



Cine este ~entru? - 42 voturi. impotrivs? - 0 voturi, abtineri? - 6 voturi 
(Adir V, Berbecaru A, Surulescu A, Gheorghe V, Moise A, Botezatu E) 

Acest proiect a fost aprobat. 

C?,,&--Rr;- -c 3 3 4  -33 ~ ~ - 4 - w  C 
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Cine este pentru? - 44 voturi, impotrivs? - 0 voturi, abtineri? 4 voturi 
(Botezatu El Adir V, Gheorghe V, MZirZqescu N) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirire privind transmiterea terenului i n  
suprafafii de 200 m.p. situat i n  str.Steaua R o ~ i e  nr.5, apaqinind 
domeniului privat al municipiului Bucure~ti,  i n  adrninistrarea consiliului 
Local al sectorului 2, i n  scopl~ l  realizirii unei secfii a Politiei Comunitare 
sector 2 

Cine este pentru? - 47 voturi, impotrivs? - 0 voturi, abiiineri? -1 vot 
(Mircea V) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea participarii 
Direcfiei Generale de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure~t i  ca 
partener i n  consor?iul constihit pentru derularea proiectului ,,ASK- 
IT@BUCHARESTW' la nivelul municipiului Bucure~t i  

Cine este pentru? - 45 voturi, impotrivs? 0 voturi, abtineri? - 3 voturi 
(Surulescu A, Mircea V, Gheorghe V) 

Acest proiect de hotsrire a fost aprobat. 

Declar inchise lucr3rile gedi 

PRE9EDINTE DE ~EDINTA 

Roxana Cosma 

CONSILIERI: 


